
  Protokół  nr  XVI.2012

z  obrad  XVI sesji  Rady  Miasta  Ełku,  która  odbyła  się  w  dniu  31  stycznia  2012  roku 
w godzinach  1100    - 13 55    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.

W obradach uczestniczyli radni zgodnie z załączoną do protokołu  listą obecności.  
Na wstępie sesji został odegrany hejnał miasta Ełku.

Pkt 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Miasta Stefan Węgłowski  otworzył   XVI sesję Rady 

Miasta  Ełku. Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził  prawomocność  obrad  - 
w sesji uczestniczy 22 radnych. Radni nieobecni:  Jan Wielgat.

Pkt 2 . Zmiany w porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poprosił o wnioski do  porządku 

obrad. 
Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zgłosił  formalny  wniosek 

o uzupełnienie porządku obrad w punkcie 5. o podjęcie 4 uchwał  w sprawach kolejno:
5)6 przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży 

Pożarnej w Ełku,
5)7 przekazania środków finansowych na nagrody za osiągnięcia w służbie Policjantów 

Komendy  Powiatowej  Policji  w  Ełku  realizujących  zadania  z  zakresu  służby 
prewencyjnej,

5)8 przekazania środków finansowych na remont i wyposażenie Komendy Powiatowej 
Policji w Ełku,

5)9  przekazania  środków  finansowych  na  pokrycie  kosztów  zatrudnienia  lekarzy, 
pełniących  doraźną  opiekę  w  pomieszczeniach  dla  osób  zatrzymanych 
i doprowadzonych do wytrzeźwienia Komendy Powiatowej Policji w Ełku.

Radny  Wojciech Kwiatkowski zgłosił formalny wniosek o uzupełnienie porządku 
obrad o punkt  7  z  tematem podjęcie  Postanowienia  w sprawie  nie  przyznania  przez 
Krajową Radę Radiofonii i Telewizji miejsca na Multipleksie dla Telewizji Trwam.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  w  imieniu  Klubu 
Radnych  Lewica  wyraził  sprzeciw  wobec  wprowadzenia  do  porządku  obrad  projektu 
postanowienia  w sprawie  nie  przyznania  przez  Krajową  Radę  Radiofonii  i  Telewizji 
miejsca na Multipleksie dla Telewizji Trwam. Zgłosił też sprzeciw, aby Przewodniczący 
Rady  Miasta  nie  poddał   pod  głosowanie  wszystkich  pięciu  zgłoszonych  wniosków 
jednocześnie,  a  proponował  głosować  osobno  zgłoszone  wnioski,  ponieważ  Klub 
Radnych Lewica poprze wnioski zgłoszone przez Prezydenta Miasta dot. uzupełnienia 
porządku  obrad  o  wyżej  zacytowane  projekty  uchwał,   a  będzie  głosował  przeciw 
wprowadzeniu  do  porządku  obrad   Postanawiania.   W uzasadnieniu  między innymi 
poinformował,  że jednostka samorządu terytorialnego - jej  organ uchwałodawczy  ma 
prawo wyrażać stanowiska, postanowienia,  praktycznie  we wszystkich sprawach , ale 
radny nie widzi żadnego związku pomiędzy zadaniami własnymi, czy zleconymi gminy, 
a  decyzjami,  które   Krajowa  Rada  Radiofonii  i  Telewizji  podejmuje.  Jeśli  chodzi 
o odmowę przyznania miejsca na Multipleksie  Telewizji Trwam, radny jest przekonany, 
bo  żyjemy w demokratycznym  Państwie  prawa  i  wszyscy  nadawcy  mieli  jednakowe 
szanse  ubiegania  się  o   miejsce  na  Multipleksie  oraz  wszyscy  mieli  jednakowe  do 
spełnienia warunki. Skoro Telewizja Trwam nie dostała zgody, to znaczy, że nie spełniła 
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jednego,  czy  też  wielu  warunków  jednakowych  dla  wszystkich.  Również  Telewizja 
Trwam nie odwołała się od decyzji Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji. Radny zadaje 
pytanie, czy mamy uszczęśliwiać na siłę  kogoś, kto sam nie chce załatwienia tej sprawy.  
Jeśli ten punkt znajdzie się w porządku obrad  Klub Radnych Lewica będzie głosował 
przeciw.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu   Przewodniczący Rady Miasta 
S. Węgłowski przystąpił do głosowania zgłoszonych wniosków:

1) Wniosek zgłoszony przez Prezydenta Miasta o uzupełnienie porządku obrad w 
punkcie 5. o podjęcie 4 uchwał  w sprawach jak wyżej zacytowanych; 22 głosami 
„za”,   przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - jednomyślnie „za”  radni 
wniosek przyjęli.

2) Wniosek  zgłoszony  przez  radnego  Wojciecha  Kwiatkowskiego  o  uzupełnienie 
porządku  obrad  o  punkt  7  z  tematem  podjęcie  Postanowienia  w  sprawie  nie 
przyznania przez Krajową Radę Radiofonii i  Telewizji miejsca na Multipleksie 
dla Telewizji Trwam;  13 głosami „za”,   przy 9 głosach „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym. radni wniosek przyjęli.

3) Następnie Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski    poddał pod głosowanie 
propozycję porządku obrad z uwzględnieniem wyżej zacytowanych i przyjętych 
wniosków;  22 głosami „za”,    przy  0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzym. - 
jednomyślnie „za” 

  radni  przyjęli  następujący porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu  z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4.  Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,
2) kompleksowej modernizacji systemu oświetlenia ulicznego na terenie gminy miasta 

Ełk,
3)  zwolnienia  z  obowiązku  zbycia  prawa  własności  nieruchomości  gruntowych, 

niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
ceny sprzedaży,

4)  uchwalenia  zmiany  części  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ełku,

5) zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 6 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Samorządowych w Ełku z siedzibą przy ulicy Suwalskiej 15 w Szkołę Podstawową 
nr 6 Sportową,

6)  przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży 
Pożarnej w Ełku, 

7) przekazania środków finansowych na nagrody za osiągnięcia w służbie Policjantów 
Komendy  Powiatowej  Policji  w  Ełku  realizujących  zadania    z  zakresu  służby 
prewencyjnej,

8) przekazania  środków finansowych  na remont  i  wyposażenie  Komendy Powiatowej 
Policji w Ełku,

9)  przekazania  środków  finansowych  na  pokrycie  kosztów  zatrudnienia  lekarzy, 
pełniących  doraźną  opiekę  w  pomieszczeniach  dla  osób  zatrzymanych 
i doprowadzonych do wytrzeźwienia Komendy Powiatowej Policji w Ełku.

6. Postanowienie w sprawie nieprzystąpienia do opracowania zmiany części miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego    w obrębie I miasta Ełk, 
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obejmującego  wyspę  Zamkową oraz  teren  ograniczony  ul.  Zamkową i  jeziorem 
Ełckim, zwanego „Ełk – Zamkowa”.

7. Postanowienie w sprawie  nie  przyznania przez Krajową Radę  Radiofonii i Telewizji 
miejsca na Multipleksie dla Telewizji Trwam.

8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji - protokół był do wglądu w Biurze Rady Miasta
Przewodniczący  Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił  o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołu nr  XV.2011 z dnia  20 grudnia 2011  roku.
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

stwierdził,  że  protokół  nr   XV.2011  z  dnia   20 grudnia  2011  roku został  przyjęty 
jednomyślnie bez uwag.

Pkt 4.   Informacja Prezydenta Miasta dotycząca  bieżącej działalności.
Sprawozdanie  z  działalności  Prezydenta  Miasta  Ełku  w  okresie  od  dnia 

20 grudnia  2011 r. do dnia  27 stycznia  2012  r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta Tomasz Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji, którą radni 

otrzymali  na piśmie  przedstawił  działania  jakie  były  dokonywane w ostatnim okresie 
międzysesyjnym:

− Pan  Prezydent   spotkał  się  z  Prezesem Zarządu  Suwalskiej  Specjalnej  Strefy 
Ekonomicznej  w  sprawie  wzajemnych  rozliczeń  i  kompensat  podatku  od 
nieruchomości. 

− Z naszej inicjatywy odbyło się spotkanie z Zarządem Powiatu Ełckiego w celu 
omówienia  spraw  związanych  z  realizacją  polityki  oświatowej  samorządu 
terytorialnego, zarówno powiatowego jak i  miejskiego.

− Wręczone zostały nagrody za prace dyplomowe o Ełku. Są to prace inżynierskie, 
magisterskie  i  licencjackie.  Na  konkurs  wpłynęło  ponad  20  prac  i  najlepsze 
zostały nagrodzone. 

− Odbyło  się  posiedzenie  Zarządu  Związku  Międzygminnego  Gospodarka 
Komunalna  poświęcone   kwestii  finansowych,  między  innymi  w  sprawie 
projektów uchwał  w sprawie  budżetu  Związku  Międzygminnego  na  rok  2012 
i działań związanych z realizacją gospodarki odpadami w latach przyszłych.

− Gościliśmy  naszych  partnerów  z  miasta  Oziersk.  Wizyta  związana  była 
z podsumowaniem projektu  „Minione tradycje mieszkańców Ełku i Ozierska”.

− Odbyło  się  spotkanie   z  inwestorami  zainteresowanymi  realizacja  inwestycji 
handlowych w naszym mieście.

− Odbyło  się  spotkanie  z  Wójtem  Gminy  Ełk  poświęcone  funkcjonowaniu 
transportu  miejskiego  i  gminnego   realizowanego  przez  Miejski  Zakład 
Komunikacji.

− Zostało oddane do użytku lodowisko. 
− W związku z przejściem na emeryturę pracowników Urzędu Miasta: Naczelnika 

Wydziału PPiGN Sławomira Chilickiego  oraz Pani  Janiny Bałdygi Naczelnika 
Wydziału  Działalności  Gospodarczej   oraz  w  związku  z  przejęciem  nowych 
zadań,  Pan  Prezydent  wprowadził  zmiany  w  Regulaminie  Organizacyjnym 
Urzędu.  Został  wydzielony  Wydział  Polityki  Społecznej,  z  części  Wydziału 
Promocji  i  Spraw  Społecznych   oraz  Biura  Pełnomocnika  ds  profilaktyki. 
Naczelnikiem nowego Wydziału jest Pani Katarzyna Podlecka – dotychczasowy 
Pełnomocnik  i  inspektor  ds  przeciwdziałania  alkoholizmowi  i  przemocy. 
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Z utworzeniem nowego wydziału nie wiąże się wzrost zatrudnienia w Urzędzie 
Miasta.  Naczelnikiem  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki 
Nieruchomościami  została  Pani  Marta  Herbszt  –  dotychczasowy  Kierownik 
Referatu  Planowania  Przestrzennego.  Wydział  Działalności  Gospodarczej 
przeniesiony  został  jako  referat  do  Wydziału  Organizacyjnego  w  Urzędzie 
Miasta,  którym kieruje  bezpośrednio  Sekretarz  Miasta   z  koordynacją  działań 
związanych z działalnością gospodarczą.

−  Ogłoszone zostały postępowania przetargowe związane z realizacją inwestycji 
zapisanych w budżecie miasta .

− 28 grudnia  odebraliśmy ulice na osiedlu Grunwaldzkim.
− Zakończono  inwestycje  związane  z  budową  placów  zabaw  przy  Szkole 

Podstawowej  nr  2,   3  i  9.  Inwestycje  były  dofinansowane  w 50% z  budżetu 
Państwa , w ramach dotacji, którą udało się nam pozyskać.

− Przyznano nagrody i stypendia za osiągnięcia sportowe.

 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący  Rady Miasta 
stwierdził przyjęcie sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta .

Pkt 6.  Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1)  Projekt  uchwały  w  sprawie zmian  w budżecie  miasta  Ełku  na  2012  rok, 
w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  poinformował,  że  zaproponowane 
zmiany do budżetu omawiane były na poszczególnych komisjach. Omówił autopoprawkę 
zawartą   w   piśmie  SR.041.8.2011  z  dnia  30.01.2012r.  Wymienione  pismo  stanowi 
załącznik do protokołu. 

Proponowane zmiany obejmują:
I) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Stra-
tegii i Rozwoju
1. Projekt: „Novus” - Modernizacja zarządzania w administracji samorządowej
Wprowadzenie do budżetu Projektu „Novus” środków pochodzących z budżetu środków 
europejskich  przeznaczonych  na realizację  zadania  nr  2  w wysokości  27 661 zł  oraz 
zadania nr 16 w wysokości 12 520 zł. 
Wniesienie  wkładu  własnego  w  wysokości  7  000  zł,  w  postaci  wynagrodzeń 
pracowników  uczestniczących  w  szkoleniach  zorganizowanych  w  ramach  Projektu 
‘Novus”
2. Projekt: „Ełckie Centrum Rewitalizacji Społecznej”
W  związku  z  wytycznymi  Instytucji  Zarządzającej  dotyczącymi  realizacji  Projektu 
„Ełckie Centrum Rewitalizacji Społecznej” nr umowy 2/P/2011 z dnia 26 października 
2011r., a także w związku ze zmianą harmonogramu rzeczowo - finansowego zachodzi 
konieczność  korekty  planu  dochodów  i  wydatków  zaplanowanych  na  jego  realizację 
w budżecie Miasta na 2012r. 
Korekta dotyczy poniesienia wydatków między paragrafami poprzez wyodrębnienie „7”- 
85% dofinansowania  i  „9” -  15% dofinansowania,  a  także  wkładu własnego na  „0”. 
Zmniejsza  się  kwota  dofinansowania  ze  środków  unijnych,  a  zwiększa  się 
dofinansowanie z budżetu państwa.
Głównym  celem  programu  jest  aktywizacja  osób  wykluczonych  lub  zagrożonych 
wykluczeniem społecznym, ze szczególnym uwzględnieniem dzieci i młodzieży w wieku
10 – 20 lat,  pokazanie oraz nauczenie młodych ludzi życia  i funkcjonowania w innej 
formie niż to, co przekazuje im ulica oraz niewydolna wychowawczo rodzina, a zatem 
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pokazanie  młodym ludziom alternatywy do tego,  czego uczy ich ulica  i  patologiczna 
rodzina. 
W ramach projektu będą realizowane wydatki bieżące: zakup wyposażenia do biura oraz 
sali  konferencyjnej  w kamienicy  przy ul.  Małeckich  3,  zakup materiałów biurowych, 
pokrycie kosztów eksploatacji biura projektu i sali konferencyjnej, promocja projektu, np. 
konferencje,  foldery,  publikacje,  ogłoszenia,  a  także  wydatki  inwestycyjne:  zakup 
przenośnego sprzętu nagłaśniającego, przenośnego boiska, materiałów i rekwizytów do 
mini projektów.
II) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Organizacyjny
Przesunięcie  kwoty  12.500,00  zł  w  dziale  750  rozdział  75023  na  paragraf  4430 
z przeznaczeniem na pokrycie wzrostu kosztów polis ubezpieczeniowych Urzędu Miasta 
(ubezpieczenie  sprzętu  komputerowego  w  nowej  serwerowni,  wzrost  stawek 
ubezpieczenia samochodów służbowych).
Środki na ten cel pochodzić będą z paragrafu 4210 – zakupy materiałów i wyposażenia.
III) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Straż Miejską
Przesunięcie kwoty 1 675 zł z § 4300 w wydatkach Straży miejskiej na § 4430. Zmiana 
jest wynikiem zwiększenia przez ubezpieczyciela  wysokości składki ubezpieczenia sa-
mochodów służbowych użytkowanych przez Straż Miejską.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Radni nie wnieśli formalnych zastrzeżeń. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  19 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 19 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  19  głosami  „za”  –  jednomyślnie, 

radni podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XVI.136.2012  w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2012  rok, 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:A.Dobkowski, 
T.Przekop, K. Wiloch.

*  *  *

2) Projekt uchwały w sprawie kompleksowej modernizacji systemu oświetlenia ulicznego 
na terenie gminy miasta Ełk, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo omawiany był na poszczególnych komisjach. Radni nie wnieśli uwag.   Pan 
Prezydent wniósł o podjęcie uchwały.

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
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>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną  opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie  wniesiono  formalnych zastrzeżeń. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała Nr XVI.137.2012 w sprawie  kompleksowej modernizacji systemu oświetlenia 
ulicznego na terenie gminy miasta Ełk,  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny K.Wiloch.

*  *  *

3) Projekt  uchwały  w  sprawie   zwolnienia  z  obowiązku  zbycia  prawa  własności 
nieruchomości gruntowych, niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na 
udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo  omawiany  był  na  poszczególnych  komisjach.  Radni  nie  wnieśli  uwag. 
W imieniu Prezydenta Miasta  wniósł o podjęcie uchwały.
Uzasadnienie:
Rada Miasta Ełku w dniu 29 listopada 2011 r. podjęła uchwałę Nr XIII.125.20911 w 
sprawie  zwolnienia  z  obowiązku  zbycia  prawa  własności  nieruchomości  gruntowych 
, niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
ceny sprzedaży. 

 Cena  nieruchomości  ustalona  zgodnie  z  operatem  szacunkowym  wyceny 
nieruchomości  sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi  153.600,00 zł 
netto.  Wysokość bonifikaty - 153.599,00 zł netto. Należność do zapłaty wynosi 1,00 zł 
netto. 

Wojewoda Warmińsko-Mazurski rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 20 grudnia 
2011 r.  stwierdził nieważność §1 ust. 2 i § 2 uchwały Nr XIII.125.20911 Rady Miasta 
Ełku   z  dnia  29  listopada  2011  r.  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku  zbycia  prawa 
własności nieruchomości gruntowych, niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, ponieważ zgodnie z art. 68 ust. 1b 
ustawy  o  gospodarce  nieruchomościami  bonifikatę  ustala  się  w  wysokości  stawki 
procentowej.

Ogółem cena nieruchomości ustalona zgodnie z operatem szacunkowym wyceny 
nieruchomości  sporządzonym przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi  153.600,00 zł 
(sto pięćdziesiąt trzy tysiące sześćset złotych) netto.
Proponowana do udzielenia bonifikata 99,999% stanowi kwotę 153.598,46 zł netto.
Należność do zapłaty wynosić będzie 1,54 zł netto. Do ceny zostanie doliczony podatek 
VAT według stawki obowiązującej w dniu zawarcia umowy sprzedaży.
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Przewodniczący  Rady  Miasta  S.Węgłowski   poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  radni  podjęli 
uchwałę. 
Uchwała Nr XVI.138.2012  w sprawie  zwolnienia z obowiązku zbycia prawa własności 
nieruchomości gruntowych, niezabudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na 
udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży, w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecny radny K.Wiloch.

*   *   *

4) Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  części  Studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt  uchwały 
szczegółowo  omawiany  był  na  poszczególnych  komisjach.  Radni  nie  wnieśli  uwag. 
W imieniu Prezydenta Miasta  wniósł o podjęcie uchwały.

Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 

Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 

uchwały w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  21 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  radni  podjęli 

uchwałę. 
Uchwała  Nr  XVI.139.2011  uchwalenia  zmiany  części  Studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Ełku,   w załączeniu do protokołu.
W trakcie głosowania nieobecny radny  K.Wiloch.

*   *   *

5) Projekt  uchwały  w  sprawie   zamiaru  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  nr  6 
wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkół  Samorządowych  w  Ełku  z  siedzibą  przy  ulicy 
Suwalskiej 15 w Szkołę Podstawową nr 6 Sportową, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta  Miasta Artur Urbański  omówił projekt i wniósł o podjęcie 
uchwały.
Uzasadnienie:
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Podstawą do zakładania szkół sportowych jest art. 5 i 58 ustawy z dnia 7 września 
1991 roku ( Dz. U. Z 2004 r. Nr 256, poz.  2572 ze zm.).   Odnośnie przekształcenia 
szkoły,  tj.  odnośnie  projektu  niniejszej  uchwały  -  art.  59  cytowanej  wyżej  ustawy. 
Nadmienia się, iż przekształcenie istniejącej w Ełku Szkoły Podstawowej nr 6 
w Szkołę Podstawową nr 6 Sportową wiąże się z zawarciem porozumienia 
z  Powiatem  Ełckim,  zważywszy,  iż  zakładanie  i  prowadzenie  publicznych  szkół 
sportowych należy do zadań własnych powiatu,  tj.  w myśl  regulacji  prawnej zawartej 
w art. 5 ustawy o systemie oświaty. 
Szczegółowe  warunki  tworzenia,  organizacji  oraz  działania  m.in.  szkół  sportowych 
reguluje Rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z dnia 30 lipca 2002 r 
( Dz. U. Nr 126, poz.1078).

W  dniu  26  października  2010  roku   Rada  Miasta  Ełku  podjęła  uchwałę 
Nr LXI/555/10 w sprawie wyrażenia woli zmierzającej do   powołania szkoły sportowej 
w Ełku. 
W  okresie  od  listopada  2010  roku  do  chwili  obecnej  trwały  prace  przygotowawcze 
w  przedmiotowej  sprawie.  W  szczególności  dotyczyły  one  kadry  pedagogicznej 
z uwzględnieniem odpowiednich  wymagań kwalifikacyjnych oraz wyposażenia szkoły 
w obiekty, urządzenia sportowe niezbędne do realizacji szkolenia sportowego. W 2011 
roku w Zespole Szkół Samorządowych przy ul. Suwalskiej 15 oddano do użytku obiekty 
sportowe,  tj.   w  ramach  zrealizowanego  projektu  „Moje  Boisko  Orlik  2012„.  Po 
zasięgnięciu  opinii  i  podjęciu  uchwały  przez  Radę  Pedagogiczną  w  Zespole  Szkół 
Samorządowych  w  Ełku  –  dyrektor  szkoły  wystąpił  do  Prezydenta  Miasta  Ełku 
z  wnioskiem o utworzenie  szkoły sportowej,w tym na poziomie  szkoły podstawowej 
z  uwzględnieniem szkolenia  sportowego w zakresie  piłki  nożnej  chłopców oraz  piłki 
siatkowej dziewcząt i chłopców. Nadmienia się, iż szkoła posiada zmodernizowaną bazę 
sportową i plan rozwoju na przyszłe lata i jest przygotowana do rozpoczęcia szkolenia 
sportowego w ramach szkoły sportowej.

Z racji, iż nie ustala się obwodów szkołom sportowym, projekt przekształcenia 
Szkoły Podstawowej nr 6 w Szkołę Podstawową nr 6 Sportową zakłada,  iż  obecnym 
uczniom  szkoły,  a  także  dzieciom  zamieszkałym  w  obwodzie  SP  nr  6  wchodzącej 
w skład Zespołu Szkół Samorządowych w Ełku -po przekształceniu w szkołę sportową- 
zapewnia się miejsca do nauki w oddziałach  ogólnodostępnych (klasy I-VI), tj. 
w oddziałach szkolnych działających  na zasadach ogólnych.
Granice  obwodu  Szkoły  Podstawowej  nr  6  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkół 
Samorządowych w Ełku w siedzibą przy ul. Suwalskiej 15 obejmują następujące ulice: 
Słoneczna,  Powstańców  Śląskich,  I.  Łukasiewicza,  Brzozowa,   W.  Broniewskiego, 
Łąkowa,  Malmeda,  Sadowa,  Mazurska,  H.  Sienkiewicza,  Warmińska,  M.  C. 
Skłodowskiej, R. Traugutta, Ogrodowa, Lwowska, Sportowa, Śląska, Augustowska, Gen. 
J.  Bema,  Jaćwingów, Podmiejska,  Bursztynowa,  Rzemieślnicza,  I.  Kraszewskiego. St. 
Staszica,  Mjr  H.  Sucharskiego,  Krakowska,  Suwalska,  Owocowa,  Nadrzeczna, 
Poprzeczna,  Sezamkowa,  Nektarowa,  Zielona,  Miodowa,  Tęczowa,  Wąski  Tor, 
Przemysłowa ( od ul. Krzemowej do ronda przy  ul. Suwalskiej), Szosa Obwodowa ( od 
ronda przy ul. Suwalskiej do torów kolejowych w kierunku Gołdapi). 
O  zamiarze  przekształcenia  szkoły  zostaną  powiadomieni   rodzice  uczniów  oraz 
organizacje  związkowe,  które  swoją   działalnością  obejmują  Zespół  Szkół 
Samorządowych w Ełku. Stosowny wniosek w sprawie wyrażenia opinii 
w  przedmiotowej  sprawie  zostanie  skierowany  do  Warmińsko-Mazurskiego  Kuratora 
Oświaty.
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Z  chwilą  przekształcenia  szkoły  w  szkołę  sportową  –  nauczyciele  oraz 
pracownicy niepedagogiczni  szkoły staną się pracownikami Szkoły Podstawowej nr 6 
Sportowej, na dotychczasowych warunkach.
Zmiany w treści  Statutu  Zespołu  Szkół  Samorządowych  w Ełku  dokona uprawniony 
organ szkoły.

Niniejszy  projekt  uchwały  odnosi  się  wyłącznie  do  szkoły  podstawowej, 
ponieważ  „utworzenie  szkoły  sportowej  w  Ełku”  wiąże  się  także  z  utworzeniem 
gimnazjum sportowego i włączeniem gimnazjum do Zespołu szkół samorządowych 
w Ełku z siedzibą przy ul. Suwalskiej 15.

Konsekwencje  finansowe  dla  budżetu  Miasta  Ełku:  w  okresie  od  wrzesień 
-grudzień 2012 r. - ok. 100 tys. w odniesieniu do szkoły podstawowej sportowej. 
Od stycznia 2013 r.  uczniowie klas (oddziałów) sportowych będą uwzględniani 
w subwencji oświatowej, co wiąże się ze wzrostem kwoty subwencji  dla Miasta Ełku 
( ok. 55 tys.  w 2013 roku  – w odniesieniu szkoły podstawowej sportowej).

 Przewodniczący  Rady  Miasta   Stefan  Węgłowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną  opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Konrad  Siemienkiewicz 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną  opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną  opinię do projektu uchwały.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski   poinformował,  że  komisja   pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały 
z   wnioskiem  o  następującą  zmianę  zapisu  w  §  1  „  Z  dniem  31  sierpnia  2012 
przekształcić  Szkołę  Podstawową  nr  6....”   Jednocześnie  prosi  się   o  rozważenie 
możliwości  zmiany  nazwy  szkoły,  tak  by  była  ona  poprawna  pod  względem 
stylistycznym, na etapie uchwalenia statutu szkoły. 

Prezydent Miasta wyraził zgodę na zmianę wyrazu w § 1, a radni przez aklamację 
wniosek przyjęli.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz poinformował, że w trakcie prac nad  projektem 
uchwały  pojawiały  się  wątpliwości,  które  po  części  zostały  rozwiane  przez  Zastępcę 
Prezydenta  Miasta A. Urbańskiego. Niemniej  radny wspomniał  o tym,  że na Komisji 
Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  rozmawiano  równocześnie,  nie  tylko  jako  o  szkole 
podstawowej,  ale  także  o  gimnazjum.  Utworzenie  gimnazjum  o  profilu  piłkarskim, 
w przekonaniu radnego budzi spore wątpliwości, dlatego, że uczniowie uczący się tam 
i trenujący nie mieli by możliwości uprawiania swojej dyscypliny, ponieważ w tej szkole 
nie ma pełnowymiarowego boiska piłkarskiego. Radny zaapelował do władz miasta o to 
żeby w momencie kiedy będziemy przystępowali do tworzenia klas gimnazjalnych, nieco 
opóźnić tworzenie klasy sportowej o profilu piłka nożna, na tak długo, dopóki w pobliżu 
szkoły nie będziemy mieć odpowiedniej infrastruktury.
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Wobec  braku  chętnych  do  zabrania  głosu  Przewodniczący  Rady  Miasta 
S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej 
z uwzględnieniem przyjętego wniosku.

W głosowaniu  udział wzięło  22 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za”  – jednomyślnie „za” 
radni  podjęli uchwałę. 
Uchwała Nr XVI.140.2012  w sprawie    zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej 
nr 6 wchodzącej w skład Zespołu Szkół Samorządowych w Ełku z siedzibą przy ulicy 
Suwalskiej 15 w Szkołę Podstawową nr 6 Sportową,   w załączeniu do protokołu.

*  *  *

6) Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku,  w załączeniu do protokołu.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zgłosił  autopoprawkę  do  projektu 
uchwały dot. przekazania kwoty  30 tys. zł dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Ełku z przeznaczeniem na zakup zestawu do dekontaminacji osób, a nie jak 
jest w projekcie 35 tys. zł.

Następnie  Pan  Prezydent   poinformował,  że  na  wniosek  radnych   zgłasza 
autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie   przekazania  środków finansowych  na 
pokrycie  kosztów zatrudnienia lekarzy,  pełniących doraźną opiekę w pomieszczeniach 
dla  osób  zatrzymanych  i  doprowadzonych  do  wytrzeźwienia  Komendy  Powiatowej 
Policji  w  Ełku a  mianowicie  proponuje  przekazać  środki  finansowe  dla  Policji 
w wysokości  60 000 zł   z przeznaczeniem na pokrycie kosztów zatrudnienia lekarzy, 
pełniących doraźną opiekę w pomieszczeniach dla osób zatrzymanych i doprowadzonych 
do  wytrzeźwienia  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Ełku  –  w  projekcie  uchwały  jest 
80 tys. zł

Pan Prezydent omówił również projekt uchwał w sprawie przekazania środków 
finansowych w wysokości 10 tys. zł na nagrody za osiągnięcia w służbie Policjantów 
Komendy  Powiatowej  Policji  w  Ełku  realizujących  zadania  z  zakresu  służby 
prewencyjnej  oraz  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych 
w wysokości 20 tys. zł na remont i wyposażenie Komendy Powiatowej Policji w Ełku.

Pan Prezydent wniósł o podjęcie uchwał.

Głos zabrali obecni na sali obrad kolejno:
− Pan Marek Hyzopski Komendant Powiatowej Policji w Ełku,
− Pan Marek Markowski Zastępca Komendanta Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Ełku,
którzy zwrócili się z prośbą o przekazanie środków jak wyżej, uzasadniając potrzebę ich 
pozyskania i wydatkowania.

                            Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały z kwotą 
30 tys. zł

>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały z kwotą 30 tys. zł.
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> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały z kwotą 30 tys. zł.

            Radni nie wnieśli formalnych zastrzeżeń. 
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 22 głosami „za” – jednomyślnie, radni 
podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVI.141.2012 w sprawie  przekazania środków finansowych dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku,  w załączeniu do protokołu. 

*  *  *

      7) Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  na  nagrody  za 
osiągnięcia  w służbie  Policjantów Komendy Powiatowej  Policji  w Ełku realizujących 
zadania   z zakresu służby prewencyjnej, w załączeniu do protokołu.

  Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii przez 
komisje:

> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

>  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu 
uchwały.

> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

            Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  21radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”  –  jednomyślnie,  radni 
podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVI.142.2012 w sprawie  przekazania środków finansowych na nagrody za 
osiągnięcia w służbie Policjantów Komendy Powiatowej Policji w Ełku realizujących 
zadania    z  zakresu  służby  prewencyjnej,   w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie 
głosowania nieobecny radny I. Dzienisiewicz.

*   *   *

  8) Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  na  remont 
i wyposażenie Komendy Powiatowej Policji w Ełku, w załączeniu do protokołu.

                           Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.
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  >  Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

     > Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

            Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  21radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 20 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 1
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 21 głosami „za” , radni podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVI.143.2012 w sprawie  przekazania środków finansowych na remont 
i  wyposażenie Komendy Powiatowej  Policji  w Ełku,   w załączeniu do protokołu.  W 
trakcie głosowania nieobecny radny I. Dzienisiewicz.

*   *   *
9)  Projekt uchwały w sprawie  przekazania środków finansowych na pokrycie kosztów 

zatrudnienia  lekarzy,  pełniących  doraźną  opiekę  w  pomieszczeniach  dla  osób 
zatrzymanych   i doprowadzonych do wytrzeźwienia Komendy Powiatowej Policji w 
Ełku, w załączeniu do protokołu.

    Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski poprosił  o przedstawienie opinii 
przez komisje:

> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 
poinformował, że  komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.

>  Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował,  
że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu  uchwały  z  uwzględnieniem 
wniosku przyjętego przez Prezydenta Miasta jak wyżej.

           Nie podjęto dyskusji.
        Przewodniczący Rady Miasta S. Węgłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały
 w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 22 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  22  głosami  „za”  –  jednomyślnie,  radni 
podjęli uchwałę. 

       Uchwała Nr XVI.144.2012 w sprawie  przekazania środków finansowych na pokrycie 
kosztów zatrudnienia lekarzy,  pełniących doraźną opiekę w pomieszczeniach dla osób 
zatrzymanych   i  doprowadzonych do wytrzeźwienia Komendy Powiatowej Policji w 
Ełku,  w załączeniu do protokołu. 

Pkt  6.  Postanowienie  w  sprawie  nieprzystąpienia  do opracowania  zmiany  części 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego 
w obrębie I miasta Ełk, obejmującego wyspę Zamkową oraz teren ograniczony 
ul. Zamkową i jeziorem Ełckim, zwanego „Ełk – Zamkowa”.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Kamil  Buksa  poinformował,  że  projekt 
postanowienia   szczegółowo omawiany  był  na  poszczególnych  komisjach.  Radni  nie 
wnieśli uwag.                W imieniu Prezydenta Miasta  wniósł o podjęcie.

Szczegółowe  uzasadnienie  podjęcia  postanowienia  stanowi  załącznik  do 
protokołu.

12



      Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  poinformował,  że   komisja  wydała  pozytywną  opinię  do  projektu 
postanowienia.

 Nie podjęto dyskusji.
  Przewodniczący Rady Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod głosowanie  projekt 

postanowienia w zaproponowanym brzmieniu  w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  22radnych. 

Wynik głosowania:  „za” – 21 radnych, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 1
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  21  głosami  „za”   radni  podjęli 
postanowienie. 

      Postanowienie w sprawie nieprzystąpienia do opracowania zmiany części miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego   w obrębie I miasta  Ełk, 
obejmującego wyspę Zamkową oraz teren ograniczony  ul. Zamkową i jeziorem Ełckim, 
zwanego „Ełk – Zamkowa”, w załączeniu do protokołu. 

    
   
   Pkt  7. Postanowienie  w  sprawie  nieprzyznania  przez  Krajową  Radę  Radiofonii 

i Telewizji miejsca na Multipleksie dla Telewizji Trwam.
               Radny Wojciech Kwiatkowski jako jeden z wnioskodawców projektu postanowienia 

omówił i uzasadnił potrzebę jego  podjęcia.
                     W dyskusji głos zabrali radni: J.Czepułkowski, K.Wiloch, I.Podwojski.
                          Radni nie zgłosili formalnych wniosków.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  S.  Węgłowski  poddał  pod  głosowanie  projekt 
postanowienia w zaproponowanym brzmieniu  w sprawie jak wyżej.

W głosowaniu  udział wzięło  22radnych. 
Wynik głosowania:  „za” – 12 radnych, „przeciw” – 9,  „wstrzymujących” – 1
Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  12  głosami  „za”   radni  podjęli 
postanowienie. 

      Postanowienie w sprawie nieprzyznania przez Krajową Radę  Radiofonii  i Telewizji 
miejsca na Multipleksie dla Telewizji Trwam, w załączeniu do protokołu. 

Pkt 8.  Interpelacje i zapytanie radnych.
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz poinformował, że kilka 

tygodni  temu mogliśmy usłyszeć  informację,  że  rozpoczęła  się  kolejna   rewolucja  w 
systemie nazw domen internetowych. Do tej pory każdy adres  odnosił się do jednej z 
kilku domen najwyższego poziomu, czyli .com .org..net lub .pl. Wkrótce dowolna nazwa 
będzie mogła być domeną najwyższego
poziomu,  będą  zatem  możliwe  adresy  typu  www.najlepsze.auto czy  www.twój.bank. 
Stwarza to również ciekawe możliwości chociażby dla miast, którym zależy na promocji 
globalnej.  Pod  jedną  miejską  domeną  można  grupować  różne  podmioty  związane  z 
Ełkiem,  zarówno  jednostki  miejskie,  jak  też  organizacje  pozarządowe  czy  instytucje 
komercyjne.  W  związku  z  tym  chciałbym  zapytać:  czy  rozważane  było  lub  jest 
wykupienie odrębnej domeny dla Ełku, np. .elk.

Prezydent  Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  odpowiadając  między  innymi 
poinformował, że wiąże się to z kosztami. Jeśli w budżecie miasta znajdą się środki w 
wysokości około  290 tys. dolarów pomnożone przez złotówki – to tak.
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Pkt 9. Oświadczenia i wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski poinformował,  że 12 stycznia 

2012  roku  odbyły  się  w  Ministerstwie  Sprawiedliwości   konsultacje  dotyczące 
reorganizacji  sieci  sądów  rejonowych.   Pan  Przewodniczący  przedstawił  stanowisko 
miasta w tej sprawie, tj. poparł proponowane zmiany, wskazując na to, że przynależność 
Sądu  Rejonowego  w  Ełku  do  Okręgu  Suwalskiego,  dokonana  w  ubiegłym  roku, 
wykracza poza   podział terytorialny na województwa. Poinformował, że w Biurze Rady 
Miasta są materiały Ministerstwa Sprawiedliwości  w omawianej kwestii. Chętni radni 
mogą się z tymi materiałami zapoznać.

Pkt 10. Zakończenie obrad.
                  Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski 

zamknął obrady XVI sesji Rady Miasta w dniu  31 stycznia  2012 roku   o godz. 1355 .

Protokołowała:
                                    Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska
         Stefan  Węgłowski
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